
Styremøte DFK/S  
20. april 2010

Tid (dato, fra kl til kl): 2010-04-20, 1800-2200 Sted: Westerngeco, Asker
Innkalt av : Ole André Knutsen, Leder DFK/S
Ordstyrer: Ole André Knutsen Referent: Anders Hamre
Deltakere: Terje Arntzen, Ulrica Zottermann, Vegard Stillingen, Ole André Knutsen, Anders 

Hamre

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig Tidsfrist

11/10 Forrige referat
Ingen bemerkning

12/10 Kort gjennomgang av temaer som ble diskutert på 
ledermøtet
Ved OAK

13/10 FLARM:
Vedtak: Det anskaffes Flarm til alle av klubbens seilfly, i 
tillegg et antall enheter for utleie til privatpersoner.

Forslag til leiekontrakt utarbeides. 

Ingar 
Pedersen

TA

14/10 Kjøpe PDA til DW?:
Vedtak: Klubben går til anskaffelse av PDA til DW av typen 
Naviter Oudie.

AH

15/10 Utleie av fly til konkurranser og arrangementer:
Styret har mottatt én søknad siden forrige møte. Perioden det 
har blitt søkt om er 13.-18. juni (strekkleir). Avgjørelse: 
Avslag; et fly er allerede utleid og styret ønsker prinsipiellt at 
én enseter er tilgjengelig på Hokksund til enhver tid.

16/10 Fly trygt 2:
Styret diskuterte ev. tid og sted for arrangementet. 

Avgjørelse: Høre med seksjonen om ev. å kunne ha kortere 
versjon på kveldstid en hverdag for å slippe å bruke en hel 
flydag til dette. Dette mot å kjøre fullt program en helgedag til 
høsten.

OAK

17/10 Bookingregler:
Enkelte medlemmer finner dagens praksis ift. booking/flyving 
urettferdig. 

Vedtak: Utkast til bookingregler og bevisstgjøring omkring 
disse utformes. UZ

18/10 Den økonomiske situasjonen i DFK/SEIL:



Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig Tidsfrist

- Likviditet et problem

- Klubben lever på bundne midler

- Store utgifter, spesielt ift. vedlikehold, forsikringer og 
betjening av lån

Vedtak: Konkrete tiltak, som drøftet, utformes skriftlig til 
neste styremøte. TA

19/10 Rekruttering:
Vedtak: Det vedtas å arrangere sommerkurs på Elverum i 
perioden 26. juni til 3. juli. En av klubbens ASK 21 tas med til 
Elverum og ytterligere en toseter vurderes leid for 
anledningen. Leiren er i utg.pkt. for ungdom, men åpen for 
alle klubbens medlemmer.

Vedtak: Vi tilbyr introturer til personer under 18 år til sterkt 
redusert pris.

Vedtak: Styrets medlemmer kommer med forslag om konkrete 
rekrutteringstiltak til neste styremøte.

Jon 
Vedum

20/10 Videregående seilflyging, strekkgruppe:
Det ble diskutert hvilke grep som ev. kan gjøres for å 
stimulere til mer strekkflyging og en mer aktiv/flygende 
strekkgruppe i klubben. Forslag om organisert introduksjon til 
strekkflyging i ASK 21 med instruktør ble bl.a. luftet. Styret 
vil diskutere saken videre.

21/10 Tid og sted for neste møte:
Ikke avtalt

Observatører: Jon Vedum
Sted og dato: Asker Signatur: Anders Hamre


